

## 二零零六至二零零七年度書院畢業典禮 6/12/2007 2006/2007 United College Graduation Ceremony



院長馮國培教授致歡迎辭。

Welcoming Address by Professor Fung Kwok Pui, Head of United College.

書院校董會副主席、基金會主席暨校友會會長張煊昌博士鼓勵畢業生加入校友會。

Dr Thomas H C Cheung, Vice-Chairman of the United College Board of Trustees, Chairman of the United College Endowment Fund Committee and President of the United College Alumni Association, encouraged graduates to join the Alumni Association.



工商管理學士綜合課程關凱騰同學代表畢業生致謝辭。

Mr Kwan Hoi Tang Chris, Integrated BBA Programme graduate, delivering a vote of thanks on behalf of the graduates.



主禮嘉賓香港特別行政區政府公務員事務局常任秘書長黃灝玄太平紳士致辭。黃太平紳士為聯合書院八二年工商管理學系校友。

Address by the officiating guest, Mr Wong Ho Yuen Andrew, JP, Permanent Secretary for the Civil Service, Civil Service Bureau, The Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Mr Wong is 1982 UC alumnus, majoring in Business Administration.

院長馮國培教授致送紀念品予黃灝玄太平紳士。  
Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting a souvenir to Mr Wong.



(左起) 二零零四年級社社長蕭嘉瑜同學、院長馮國培教授、校董會主席岑才生先生、校友會會長張煊昌博士、輔導處王香生教授及二零零四年級社副社長薛賽鳳同學主持校友植樹儀式。

(From left) Ms Flora Siu, Chairlady of Class Society 2004, Professor Fung Kwok Pui, Head of United College, Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustee, Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association, Professor Stephen Wong, Dean of Students and Ms Sit Choi Fung, Vice Chairlady of Class Society 2004, conducting Alumni Tree Planting Ceremony.



二零零六至二零零七年度畢業生大合照。

The Class of 2006/2007.